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DE HOLENDRECHTER HEEFT U NODIG ! 
 
Echt waar! We krijgen wel subsidie, maar deze 

krant kan ten onder gaan door gebrek aan man-

kracht. De redactie is op zoek naar nieuwe collega’s! 

 

Met dit nummer gaat De Holendrechter nieuwe stijl 

zijn zevende jaargang in. Nadat in 2003 door het 

toenmalige Alcides de buurtkrant nieuw leven is 

ingeblazen heeft u met de regelmaat van de seizoenen 

een krantje in de bus gekregen. Waar las u zoal over? 

* Stookkosten, en de verketeling in de huurwoningen 

in Holendrecht west, al sinds 2004 een item. Pas dit 

voorjaar is het helemaal afgerond. 

* De commotie rond het SPvE (Stedenbouwkundig 

Programma van Eisen) voor Holendrecht in 2005 en 

2006. Dreven verlaagd, woningbouw, hoogbouw 

zelfs, een nieuw (winkel)centrum. Met de opening 

van het NS Station is nu de eerste fase gerealiseerd.  

* Al sinds 2005 is gewerkt aan de herprofilering van 

de zachte hoven en de overige openbare ruimte in 

zowel Holendrecht West als Oost.  

* Het 30-jarig bestaan van de wijk Holendrecht, 2006. 

* De verregaande bouwplannen voor het Centraal 

Park die in 2007 opeens bleken te bestaan, en waar dit 

jaar het definitieve besluit over genomen wordt. Zie 

ook het artikel van mevrouw Stijkel op bladzijde 10. 

* Holendrecht wordt de eerste woon-service-wijk in 

Amsterdam zuidoost, plannen uit 2008. 

 

Over al deze zaken bent u via De Holendrechter 

geregeld bijgepraat, en daar heeft u geen internet voor 

nodig! Ook voor het verenigingsleven, de maat-

schappelijke organisaties, en voor ’t Brinkie is onze 

buurtkrant een waardevolle spreekbuis. Máár: al die 

jaren is de krant gemaakt door vier redactieleden, 

waarvan de gemiddelde leeftijd steeds hoger wordt. 

We zouden dolgraag een paar nieuwe mensen in de 

redactie erbij hebben. Het is erg leuk om te doen. 

Hiernaast schetsen we een beeld van tijdsinvestering 

en werkzaamheden van de redactieleden, gemiddeld 

zo tussen de 5 en 10 uur per nummer. 
 

 

 

 

Elke krant verschijnt aan het begin van een nieuw 

seizoen. Daaraan voorafgaand gebeurt er van alles. 

1. Gedurende drie maanden komen er spontaan 

berichten binnen in de mailbox van de krant. 

2. Zes weken voor verschijnen worden mensen 

benaderd die mogelijk iets te melden hebben. 

3. Vier weken van tevoren wordt een eerste opzet 

gemaakt en in een redactie-overleg besproken.  

4. Drie weken van tevoren wordt in het tweede 

overleg de definitieve drukproef besproken. 

5. Twee weken voor verschijnen, na de laatste 

aanpassingen, gaat alles naar de drukker. 

6. Als de kranten klaar zijn halen we ze op bij de 

drukkerij. De kranten worden in afgetelde porties 

verdeeld voor de verschillende ‘looproutes’.  

7. Vóór het weekend worden de stapels door de 

redactie afgeleverd bij de bezorgers, die de krant 

meteen of in het weekend rondbrengen. 

Meer redactieleden betekent verlichting van het werk, 

en opvang wanneer iemand uitvalt. Daarom doen we 

een beroep op wijkgenoten die zich betrokken 

voelen, en zich kunnen vinden in de formule zoals 

die voor dit blad gehanteerd wordt. (Dus berichten 

voor en door de Holendrechters zelf). Please, help ons 

en reageer op holendrechter@yahoo.com. Wij nemen 

absoluut contact op. Dank, dank, dank. 

Gratis krant voor en door de bewoners van de w ijk  Holendrecht 
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SPORTBERICHTEN 
 

Bowls Club Gaasperdam 
 

De Bowls Club Gaasperdam kan weer nieuwe leden 

inschrijven. Bowls, niet te verwarren met bowling en 

koersbal, wordt gespeeld op kunststof matten van 30 

x 4 meter. Bowls wordt gespeeld in teams van 2, 3 en 

4 personen, maar ook individueel. De bowlssport is 

voor mensen die op zoek zijn naar een zinvolle en 

goede invulling van hun vrije tijd. Deze sport kan tot 

op hoge leeftijd gedaan worden. Zelfs een lichte 

handicap is geen bezwaar.  

 

Wij spelen op 

dinsdagmiddag van 

13.00 tot 16.30 uur in de 

Sporthal Gaasperdam. 

Kom eens - zonder 

enige verplichting - 

kijken en meespelen op 

de dinsdagmiddagen of 

bel voor inlichtingen naar onderstaande leden. 

Ida Andreas, Hendrik Hosstraat 60, 1106 ZN 

Amsterdam, 696 1048, ida.andreas@planet.nl  

of Henk Kroese, Geerdinkhof 189, 1103 PW 

Amsterdam, 690 3416, henkenellykroese@hetnet.nl  
 

 

Klaverjasvereniging 

De Reiger 

 

Klaverjasvereniging De Reiger zoekt nieuwe 

leden voor de dinsdagavond club. Houdt u van 

klaverjassen, kom dan ook gezellig naar de Sporthal 

Gaasperdam. Deelname kost u  € 2,50 per avond.  

 

We spelen competitie 

vanaf januari t/m 

december. Aan het eind 

van het seizoen houden 

we een gezellige avond 

of gaan van het 

opgespaarde geld een 

dagje uit met zijn allen. 

Daaraan verbonden is dan ook de prijsuitreiking. Dus 

kom ook, iedere dinsdagavond. 

 

Informatie bij Theo Wolsink, 06 - 5398 0665. 

BELASTING-AANGIFTE 
 

Denise Kempenaar, stichting MaDi 
 

Hulp nodig bij het doen van aangifte inkomsten-

belasting 2008 ? Voor gratis hulp kunt u terecht bij de 

volgende instanties. Vaak dient u aan bepaalde 

criteria te voldoen wilt u voor gratis hulp in 

aanmerking komen. 

Belastingdienst  0800 - 0543 

Maandag t/m donderdag van 08.00 u– 20.00u 

Vrijdag van 08.00 u- 17.00 u 

De Belastingwinkel  020 - 624 7003 

Maandag t/m vrijdag van 10.00 u- 11.00 u  

Woensdag gesloten 

De Formulierenbrigade 020 - 346 4357 

Maandag t/m vrijdag van 09.00 u – 15.00 u 

 

En voor vakbondsleden onder andere: 

FNV servicelijn 020 - 794 0910  

16 feb t/m 1 mrt op ma t/m wo 09.30-16.00 uur  

2 mrt t/m 8 apr op ma t/m wo 09.30-14.00 uur  

Ouderenbond KBO en PCOB  0900 - 821 2183 

Maandag t/m vrijdag 09.30u – 12.30u 

ANBO  020 - 696 3250 

 

U kunt ook langskomen bij stichting Madi aan de 

Kempering 100 B voor het maken van een afspraak. 

Belt u vooraf wel even met 020 -314 1618 (tussen 13.00  

en 14.00 uur). Mocht het niet meer mogelijk zijn om 

een afspraak voor 1 april 2009 te krijgen, dan kun-nen 

de medewerkers van Madi u behulpzaam zijn bij het 

aanvragen van uitstel voor het doen van aangifte. 

 

 
 

O P R O E P 
 

We zoeken, wegens verhuizing, 
dringend een bezorger voor het 

Ochtenhof en het Nieuwersluishof.  
Vier keer per jaar brengt u daar dan 

huis-aan-huis De Holendrechter rond. 
Er staat geen betaling tegenover, het is 

vrijwilligerswerk! 
 

Graag melden bij Els Magnee 

telefoon 696 6909 
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VAN DE REDACTIE 
 

Was u ook zo verbaasd toen de bewoners ondersteuner Maazo bekend maakte dat zij zichzelf zou opheffen? De 

reden was het zoeken van het Stadsdeel naar een andere (goedkopere) bewonersorganisatie voor het opbouwwerk. 

Is de inwoner van Zuidoost wel gehoord in deze kwestie? Die maakt immers gebruik van Maazo en is daardoor de 

aangewezen figuur om te kunnen zeggen, of Maazo wel of niet goed zijn werk doet. Maar het stadsdeel hult zich in 

zwijgen. Dan het Centrale Park, dat staat nog steeds onder druk van de woningbouwdrift van het Stadsdeel. Je 

gaat je toch afvragen: wat wil men nu met deze lap grond die geheel bezet is en aan het bestemmingsplan voldoet. 

Waarom bouwen op een plaats die al bezet is terwijl er voldoende andere bouwplaatsen en alternatieven aange-

dragen zijn. Het Centrale Park dat door heel veel bewoners wordt gebruikt om te recreëren zal nooit ergens anders 

kunnen worden gerealiseerd als het eenmaal weg is. Nu is de kinderboerderij ‘t Brinkie ook nog zijn penning-

meester kwijt. Het verschil van mening over het subsidiebeleid is zo hoog opgelopen, dat Toon de conclusie heeft 

getrokken dat hij zo niet meer kan functioneren. Dus iemand die met bloed zweet en tranen en de hulp van de 

bewoners een goed lopende kinderboerderij heeft opgebouwd, kan zomaar aan de kant worden gezet door mensen 

die al meer dan vijfentwintig jaar aan de zijlijn staan toe te kijken. Ook het educatieve belang voor de kleinste 

bewoners van Zuidoost is uit het oog verloren. Wij begrijpen dat er in subsidieland iets gewijzigd is. Maar als 

ambtenaren gaan zeggen hoe het zelf ingezamelde geld gebruikt moet worden, dan vinden wij dat een stap te ver. 

 

Is er dan helemaal geen goed nieuws meer over het reilen en zeilen in Holendrecht? Nou dat valt toch nog mee. 

Het Station Holendrecht is er na de laatste ingreep van de NS of Prorail toch echt van opgeknapt. Aan weerzijden 

van het station zijn prachtige overdekte fietsenstallingen gekomen. Eindelijk een plek waar men z’n fiets op een 

fatsoenlijke wijze kwijt kan. Geen rondslingerende fietskarkassen meer aan palen, geen krom getrapte wielen meer 

bij de ingang van het station. Je vraagt je allicht af: waarom heeft het GVB deze voorzieningen nooit geplaatst. NS, 

bedankt voor uw gulle gaven. Zo ziet u maar weer: met z’n allen zullen we er een mooi Holendrecht van maken. 

 

 

CURSUS BIJ MADI 
 

Denise Kempenaar, Stichting Madi 
 

Cursus verhalen vertellen  
 

Vele van onze ouderen hebben interessante dingen 

meegemaakt en kunnen daar verhalen over vertellen. 

In de huidige maatschappij is er weinig tijd voor 

overdracht. Daardoor gaan veel van deze mooie en 

waardevolle verhalen verloren. Bij de Stichting MaDi 

vinden we het belangrijk dat de stem van een ieder 

wordt gehoord. We willen ervoor zorgen dat de 

kostbare schatten aan informatie die ouderen 

herbergen, bewaard worden voor het nageslacht. 

 

Lijkt het u leuk te vertellen over uw leven en 

ervaringen en ook de verhalen van anderen te horen? 

Geef u dan op voor onze cursus. Voor wie: senioren 

vanaf 55 jaar en ouder, die woonachtig zijn in 

Amsterdam Zuidoost. Wanneer: doorlopend. Zodra 

er genoeg aanmeldingen zijn start er een groep. Waar: 

lokatie wordt bekend gemaakt. Voor meer informatie: 

mw. W. Stena of mw. T. Hellings van afdeling 

Ouderenwerk, stichting MaDi. tel.nr. 020 - 314 1618. 

WIJK-COÖRDINATOR 
 

Kim Oostveen, Stadsdeel Zuidoost 
 

Het Stadsdeel heeft ambtenaren in dienst, die belast 

zijn met de zorg voor een bepaalde wijk. 
 

Binnen elke wijk in Zuidoost is vanuit het Stadsdeel 

een team van drie personen werkzaam op de afdeling 

Wijkcoördinatie: de wijkcoördinator, de veiligheids-

coördinator en een beleidsadviseur openbare ruimte. 

Zo ook voor Gaasperdam. Per 1 februari 2009 is Baltus 

Simson vertrokken als wijkcoördinator Gaasperdam. 

De tijdelijke vervanger van Baltus is Kim Oostveen, 

die in ieder geval tot 1 april 2009 deze functie vervult. 

Stadsdeel Zuidoost zorgt voor een vaste invulling van 

deze functie. 

 

Het nieuwe team Gaasperdam voor SDZO bestaat 

dus tot 1 april 2009 uit: Kim Oostveen 

(wijkcoördinatie, participatie), André Meijer 

(veiligheid) en Erik Heijstraten (openbare ruimte). 

Voor alle zaken die spelen in de wijk kan - wat 

Stadsdeel Zuidoost betreft - in eerste instantie het best 

contact worden opgenomen met Kim Oostveen: 020 -

252 5000 of k.oostveen@zuidoost.amsterdam.nl.

mailto:k.oostveen@zuidoost.amsterdam.nl
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TENTOONSTELLING 
 

Bericht via Maazo, Haydee Kenswil 

 

Op 12 februari jl. is Supertoko geopend in ImagineIC 

aan het Bijlmerplein, zie de poster hieronder.  
 

 

KINDERBOERDERIJ 
 
Van Sheila, de dierenverzorgster 

 

In mei 2008 werd onze poes Gaby aangereden. Zij 

bleek een lelijke bekkenbreuk te hebben. Zij moest 

geopereerd worden bij een orthopeed, wat erg kost-

baar was. Mede dank zij een aantal gulle gevers heb-

ben wij deze operatie kunnen betalen. Na ruim drie 

maanden hok-rust, mocht zij weer langzaamaan gaan 

lopen. Nu gaat het weer goed met haar: zij loopt als 

een kievit en heeft nergens last meer van. Met dank 

aan de donateurs! Helaas werden wij het afgelopen 

jaar weer overspoeld met gedumpte knaagdieren. 

Ook worden wij heel veel gebeld of we knaagdieren 

willen. Dit onder de meest uiteenlopende excuses. 

 

Kennelijk beseffen de meeste mensen nog steeds 

niet dat ook het nemen van een knaagdier – hoe sim-

pel dit ook lijkt – de nodige verzorging met zich mee 

brengt. Konijnen kunnen bij een goede verzorging wel 

8 tot 10 jaar oud worden. Op 13 november is onze ezel 

Lisa ingeslapen. Zij was al een tijdje aan het sukkelen. 

Na een bloedonderzoek bleek dat zij een zeer heftige 

leverontsteking had, die niet meer kon genezen. Lisa 

is 28 jaar oud geworden! Haar dochter Winnie kreeg 

een paar weken later problemen met haar benen. Ook 

bij haar is een bloedonderzoek gedaan en hieruit 

bleek dat zij suiker heeft en de ziekte van Cushing, 

waardoor zij ook last heeft met de stofwisseling. Nu 

gaat het weer redelijk. We wachten verder af. Op 28 

januari jl. overleed ook onze oudste geit Antoinette 

aan een hersenbloeding. Zij is 16 jaar geworden: een 

hoge leeftijd voor een geit! Diezelfde dag kregen wij 

van Boer Floor een nieuwe Antoinette: een kleine zes-

jarige pony. Eerder kregen wij hangbuikzwijn Knor 

al van hen, omdat Gliphoeve (voorlopig?) gesloten is 

vanwege het vertrek van hem en zijn vrouw naar 

Duitsland. Knor mag haar oude dag bij ons slijten.  
 

Zoals elk jaar worden er begin maart weer geiten- 

en schapenlammetjes geboren. Koe Anje is drachtig 

en zal half maart haar kalfje krijgen. Haar eerdere 

dochter koe Amber is naar een andere boer. Zij was 

voor ons niet tam genoeg en dat is op een kinderboer-

derij niet praktisch. Eind maart zijn er ook weer 

kuikens. Tenslotte: we hebben een nieuwe volière, 

een nieuw nachthok voor varken Olivia, en een mooi 

nieuw verblijf voor kalkoenen en ander pluimvee.  
-- -- -- -- -- --  

Dinsdag 24 maart 20.00 uur: Jaarvergadering van 

’t Brinkie. Zondag 12 april, 1e Paasdag: 12.00 uur: 

Paaseieren zoeken en Paasactiviteiten. Dinsdag 21 

april 20.00 uur: voorbereidingen voor de 25e verjaar-

dag van ‘t Brinkie op 14 juni: Wie komt meewerken? 

Zondag 17 mei: grote Voorjaarsmarkt op 't Brinkie 

van 12.00 - 15.00 uur. Zondag 14 juni: viering van 25 

jarig bestaan van de kinderboerderij: eerst van 12.00 - 

13.00: receptie. Dan van 13.00 tot 17.00 : o.a. maken 

van een optocht met versierde karren, verkleden en 

schminken kinderen, voorstelling Circus Zanzara met 

Paulo & Mayka. Daarna gezamenlijk eten met alle 

vrijwilligers die deze dag actief zijn geweest. 
 

Blijf (goede) kleding, boeken en spullen naar  

't Brinkie brengen: dagelijks (behalve op dinsdag) 

tussen 8.00 en 17.00 ! Door de weeks tussen 13.30 en 

15.30 worden (behalve op dinsdag!) ook kleding en 

spulletjes verkocht. Tot plezier.. van kind en dier ! 

Super Toko is te 

bezoeken tussen 

12 februari en 31 

mei 2009.  

Openingstijden 

zijn niet bekend 

bij redactie van 

Holendrechter  
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MAAR DIT IS SPIJTIG 
 

Amsterdam, 29 januari 2009. 

 

Zo wil ik het niet meer! 

In de afgelopen dagen werd het voor mij steeds meer 

duidelijk dat naar aanleiding van de voorgestelde 

bezuinigingen op de kinderboerderijen in Zuidoost de 

communicatie met het stadsdeel (zowel politiek, bestuurlijk 

als ambtelijk) zo minimaal is, dat dit mij onvoldoende 

vertrouwen geeft om als bestuurslid/penningmeester van de 

Vereniging kinderboerderij ’t Brinkie door te gaan. Ik heb de 

voorzitter en mijn collega bestuursleden op de hoogte 

gebracht van mijn besluit om op de komende jaarvergade-

ring op 24 maart a.s. te stoppen.  

 

De voorgeschiedenis  

Op 1 november 2008 werden we als bestuur van kinder-

boerderij ’t Brinkie tijdens een informeel (koffie)gesprek met 

twee leden van de fractie van de PvdA Zuidoost voor het 

eerst geconfronteerd met mogelijke bezuinigingen voor de 

kinderboerderij in 2009. Voor de voorzitter en voor mij een 

totaal onverwachte boodschap. Dat de “vette“ jaren allang 

voorbij zijn weten we. We kunnen rondkomen, mede 

dankzij de extra inkomsten uit de muntenactie. Terwijl het 

de bedoeling was dat deze inkomsten gebruikt worden voor 

speciale projecten, zoals een nieuwe bakfiets, extra potje 

voor de viering van Brinkie’s verjaardag e.d.  

 

Het was ook een boodschap die we niet op deze plek hadden 

verwacht. Bij informele besprekingen luisterden fracties tot 

nu toe naar het verhaal van degenen die langs kwamen. Dat 

bespraken ze, waarna die een standpunt bepaalden. In dit 

geval bleek alles dus omgekeerde wereld. Het koffiegesprek 

werd een koffie-verkeerd gesprek. De start was daaraan 

mede debet: “wie bent u en waar komt u voor”..een vraag, 

gesteld door raadsleden die al meer dan twee jaar in de 

deelraad zitting hebben.  

 

We besloten een brief aan de raad te sturen  

Kort samengevat brachten wij hierin naar voren:  

  Dat ‘t Brinkie niet alleen een plek is voor natuur- en 

milieu-educatie, maar ook voor buurtbeheer, sociale cohesie, 

sociale samenhang en sociaal-cultureel werk.  

  Dat we in de afgelopen jaren al behoorlijk hebben 

ingeleverd maar daar nooit over gezeurd hebben. 

Integendeel: in plaats van bij de overheid aan te kloppen 

hebben we de bevolking gemobiliseerd. Met succes. Bij 

investeringen was een beroep op corporaties, fondsen en 

andere sponsors nooit tevergeefs. Het Dagelijks Bestuur 

stelt dat er o.a. bij ’t Brinkie voldoende “vet op de botten” 

zou bestaan om de bezuiniging op te vangen. Daarbij wordt 

wel erg gemakkelijk verwezen naar het geld dat we op 

advies van de gemeente opzij leggen voor groot onderhoud 

en vernieuwing. Kosten die niet worden gesubsidieerd. 

Amper twee jaar geleden sprak het toenmalige lid van het 

Dagelijks Bestuur, die zowel de portefeuille 

kinderboerderijen als financiën beheerde, nog zijn 

waardering uit voor ons beleid.  

 

En nog een brief 

We stuurden een tweede raadsadres aan de deelraad, waarin 

dit spaargeld voor groot onderhoud en vernieuwing per 

project en per jaar gedetailleerd is weergegeven. Hier is 

door de voorstanders van de bezuiniging geen enkel woord 

meer aan gewijd bij de besluitvorming over de begroting 

2009 op 2 december. De coalitiepartijen PvdA en VVD 

hielden vast aan het voorgestelde bezuinigingsplan, hoewel 

zij toegaven dat de onderbouwing voor die op de kinder-

boerderijen (30 duizend euro) erg zwak was. Ze droegen het 

bestuur op, om uiterlijk in april te rapporteren over de 

wijze waarop bezuiniging gerealiseerd kan worden ‘met 

behoud van kwaliteit’ (motie 90). Een gesprek met ambte-

naren op 13 januari j.l. in verband met uitvoering van deze 

motie liep vast in een technische discussie over de manier 

van begroten. Het bestuur van ‘t Brinkie ziet geen heil in 

een tweede ronde om nog eens alle kostenposten door te 

nemen om gezamenlijk te bekijken waar mogelijkerwijze 

nog bezuinigingen mogelijk zijn. Wij zijn er van overtuigd 

dat hiervan geen resultaat te verwachten is. Eerder heb ik 

de uitdrukking ‘stank voor dank’ gebruikt. Dat ik zwaar 

teleurgesteld ben in deze communicatie van het stadsdeel 

met onze kinderboerderij, zal u duidelijk zijn. Dit was dan 

ook het moment dat ik -opnieuw in boerentermen- moest 

zeggen “toen brak mijn klomp”.  
 

Toon Borst, penningmeester van ’t Brinkie.   

Winter 2008/2009 in het Centraal Park. Foto’s in dit nummer: B. Kooistra, 9-1-09 
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STREETCORNERWORK 
 
Kim ter Beker, Streetcornerwork 

 
Streetcornerwork?  

Wat is dat? Streetcornerwork is een organisatie die er 

is voor jongeren. Wij, de werkers, zijn in de wijk te 

vinden (op straat, in jongeren-centra etc.). Je hebt ons 

misschien wel ooit gezien of gesproken.  

 

We helpen jongeren op verschillende leefgebieden 

Wonen Heb je ruzie thuis? Moet je uit huis 

en heb je geen plek meer om te blijven? Wil je uit huis, 

maar denk je dat je nog niet alleen kan wonen? 

Scholing/arbeid Heb je problemen op school of met 

werk? Lukt het je niet om een stage te vinden? Wil je 

graag werken, maar weet je niet hoe je aan een baantje 

komt? 

Gezondheid Ben je niet verzekerd? Heb je 

problemen met verslaving (alcohol / drugs)? 

Politie/justitie Ben je in aanraking gekomen met 

politie of justitie en weet je niet hoe je verder moet? 

Financiën Heb je geen inkomen of weet je 

niet hoe je met je inkomen rond moet komen? Lopen 

je schulden alsmaar hoger op en weet je niet meer wat 

je moet doen? 

Sociaal/vrije tijd Heb je geen mensen om je heen 

waar je bij terecht kunt en op wie je kunt vertrouwen? 

Verveel je je eigenlijk de hele dag, maar weet je  niet 

wat je wilt doen? 

 

Wij kunnen je vragen beantwoorden en je helpen bij 

je problemen. Ook kunnen we je bijstaan bij het orga-

niseren van activiteiten. Is er in jouw wijk helemaal 

niks te doen en zou je bijvoorbeeld wel eens een rap 

battle of een softbalcompetitie willen opzetten? Of wil 

je liever een barbecue organiseren? Laat ’t ons dan 

weten! 

 

Ja, en wat moet ik ermee? Je móet helemaal niets. Als 

je ons ergens voor nodig hebt, kun je ons aanspreken 

op straat, langs komen op kantoor of naar ons bellen. 

Als je wilt dat er dingen veranderen, betekent het wel 

dat je het zélf moet doen. Wij ondersteunen je hierbij. 

 
Stichting  

Streetcornerwork Zuidoost 

Krimpertplein 3b 

1104 PH Amsterdam 

Tel 020 416 7500, Fax 020 699 7852 

Www.streetcornerwork.eu 

De overdenkingen van 

Holdie, Hallo Lieve Mensen, 

 

Eerst wil ik de aardige mensen van 

De Holendrechter bedanken dat ze 

me vorige keer zo lief beterschap 

hebben gewenst. Ik geloof dat ik daar 

echt wel van ben opgeknapt. 

 

Ik heb het de afgelopen weken wel erg koud gehad 

hoor, zo in mijn holletje in de grond. Het was ook zo 

vreselijk nattig en omdat mensen met zaagdingen alle 

struiken maar steeds weghalen zit ik ook bijna nooit 

meer uit de wind als ik boven de grond ben. Vinden 

jullie het ook allemaal zo koud? Ik hoorde mensen 

praten dat de aarde aan het opwarmen is, nou, daar 

hebben mijn bevroren voetjes echt helemaal niks van 

gemerkt hoor! Brrrrrrr, laat de zomer maar komen, 

kan ik weer lekker languit (nou ja, niet zo erg lang, 

omdat ik maar klein ben) in het warme zonnetje 

liggen. Tenminste, als ze niet met een maaimachine 

over mijn buikie heen komen rijden, daar moet ik wel 

altijd voor oppassen! 

 

Gelukkig heb ik zelf geen brand meer meegemaakt, 

maar dat komt misschien omdat mensen al het fijne 

beschuttende riet hebben weggehaald langs de water-

kant? Daar zijn mensen heel slim in hoor, ze halen het 

weg als de watervogels het hard nodig hebben, … wie 

bedenkt nou zoiets? Maar goed, geen brandjes meer 

in mijn buurt. Toch lopen er nog kinderen met vuur te 

spelen heb ik gehoord en er is zelfs brand gemaakt in 

een trappenhuis! Erg gevaarlijk allemaal en ik hoop 

dat de mensen-ouders hun kinderen beter gaan 

vertellen hoe gevaarlijk dit toch allemaal is. Ik las net 

op de internet nog een heel verhaal over Australio aan 

de andere kant van de wereld en die grote branden 

daar, nou dat is niet om te lachen. 

 

Heeft u al plannen voor de zomer? Ik weet dat er 

mensen zijn die op vakantie gaan naar ergens anders, 

maar ik blijf meestal hier. Ik ben weleens in een trein 

gestapt, maar met al die grote voeten om me heen was 

ik toch wel bangig. Ik hoop ook dat Holendrecht ge-

woon zo leuk is in de zomer dat het helemaal niet no-

dig is om naar ergens anders te gaan! Dat wens ik alle 

mensen en diertjes hier van hartje toe en dat we maar 

allemaal aardig en gelukkig met elkaar mogen zijn! 
 

Groetjes van een lekker niet meer hoestende Holdie. 
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Van Bewonerscommissie 

Holendrecht Noord  

      (Stadgenoot) 
Eric van den Bosch, BCHN 

 

Beste medebewoners, 
 

Kijkend naar de nationale en internationale 

politieke speeltuinen houd een mens tegenwoordig 

zijn hart vast. Daarom willen wij in deze eerste 

Holendrechter van 2009 de wens uitspreken dat de 

negatieve gevolgen van de zogenoemde kredietcrisis 

aan u allen voorbij mogen gaan. 

 

We gaan door met goed nieuws over de verketeling: 

Op het moment dat u dit leest is de verketeling die 

Holendrecht een aantal jaren in haar ban heeft 

gehouden definitief verleden tijd. Gelukkig voor ons 

is dat bijna een jaar eerder dan gepland! Alle 

bewoners hebben nu hun eigen cv en ook de ketels 

zijn (als onze informatie klopt) allemaal van de daken. 

Wij hebben net als u in meer of mindere mate de 

onbedoelde overlast van de werkzaamheden mogen 

ondervinden en denken dat er een zucht van 

verlichting door de wijk zal gaan. 

 

Over het schoonmaken van de trappenhuizen 

hebben we iets minder goed nieuws: U heeft vast al 

gemerkt dat de door ons aangekondigde grote 

schoonmaak in januari niet heeft plaatsgevonden. Op 

onze laatste vergadering met vertegenwoordigers van 

Stadgenoot bleek dat de verantwoordelijke persoon er 

geen heil in zag. Stadgenoot denkt momenteel wel 

veel na over het ‘op-pimpen’ (ook weer zo een mode-

woord) van de wijk, maar helaas blijft het momenteel 

nog te veel bij denken, vinden wij. Met Regi Coutinho, 

de complexbeheerder, is afgesproken dat bewoners 

hem kunnen (of liever moeten) bellen als de schoon-

makers het 

trappenhuis niet 

goed hebben 

schoongemaakt. Bij 

voorkeur op de dag 

van schoonmaken 

zelf, anders de 

volgende dag. De 

heer Coutinho zal 

dan onmiddellijk 

actie ondernemen. 

Tel: 06 - 5208 6779. 

In samenwerking met andere bewonerscommissies 

willen wij het stadsdeel met de neus op de afvalfeiten 

drukken. Hiertoe zal ook een internetsite worden 

geopend waar u reacties en foto’s kwijt kunt. In de 

volgende editie van De Holendrechter kunnen wij u 

hier hopelijk al meer over vertellen. 

 

Als u de vorige edities van De Holendrechter heeft 

gelezen begrijpt u dat we zeker niet afwijzend staan, 

mocht u zich als nieuw lid van de bewoners-

commissie aan willen melden. Heeft u interesse? Mail 

dan naar holendrechtnoord@yahoo.com, of neem 

contact op met Regi Coutinho, op Nieuwlandhof 175. 

Wij zullen u dan benaderen voor een persoonlijk 

gesprek. Stadgenoot zegt vol positieve gedachten te 

zijn over Holendrecht, helpt u ons om die gedachten 

ook in echte verbeteringen om te zetten! 
 

 

RECICLARTE 
 

Danièla Kanis 
 

“Maak kunst en geniet, 

weggooien hoeft niet”. 

Danièle Kanis is winnares 

van de ere Buurtprijs van 

Ymere in Holendrecht.  
 

Decoratieve, vrolijke 

en nuttige voorwerpen uit 

weggegooid en afgedankt 

materiaal maken in een 

gezellige sfeer? Dat kan! 

Het is niet nodig om te 

kunnen tekenen of een bepaalde vaardigheid te 

bezitten. RECICLARTE geeft tijdens 6 workshops van 

twee uur tips, trucs en hulpmiddelen om uw creativi-

teit te ontplooien. Afvalmaterialen worden zo op een 

verbazingwekkende manier hergebruikt. Doe mee! 

 

Het is handig om van te voren even aan te melden 

voor de workshops. Dat kan bij Danièle Kanis, 

telefoon: 020-696 0429, mail: d.kanisdeberdt@chello.nl 

Workshops 

Tijd:  19.30 tot 21.30 uur  

Data:  de dinsdagen 24 maart, 31 maart,  

  7 april,  l4 april 21 april en 28 april 

Locatie:  Activiteitencentrum Holendrecht 

Adres:   Holendrechtplein 37 

Kosten:  € 12,00 voor alle 6 workshops samen. 

Na deze eerste serie kunnen, vanaf mei, ook 

workshops op verzoek gegeven worden.  

mailto:holendrechtnoord@yahoo.com
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        Houtsnip (van een oude prent) 

LENTESPROOKJE 
 
Dancey de Fairytale Dreamer 

 

Lieve lezers van De Holendrechter. Vergeet even uw 

zorgen en stap in gedachten ’n vrolijk lentesprookje 

binnen. Het speelt zich af in de fantasy familieroman 

‘Lãcita-Chirsãla’. In dit sprookje bevindt u zich in de 

attractie van ‘Sprookjeshof De Feeënkring’. 
 

Roza’s Camelia’s 
 

De voorstelling begon en de lichten in de zaal doofden. 

Het publiek staakte zijn geroezemoes. Hier en daar 

kuchte nog iemand. Voor even werd het aardedonker. 

Langzaamaan begonnen er pastelkleurige lichten te 

gloeien en zette er prachtige walsmuziek in. Op de 

open plek in het bos op het zachte mos ontwaakten de 

kleine bloemenelven in hun Camelia’s. Ze begroetten 

elkaar en dronken honingdauw. Daarna volgden er wat 

balletoefeningen in afwachting van het getinkel der 

sneeuwkristallen. Toen dat begon deden ze een dans 

totdat Roza zich aandiende. Langzaam smolten de 

laatste sneeuwkristallen nu weg. Licht als een veertje 

daalde Roza vanuit de boomtoppen tussen de Camelia’s 

neer. Wat was dat een vrolijk weerzien met haar 

zusjes. Even later maakte Roza een sierlijke hand-

beweging waarmee ze oorstrelende muziek deed op-

klinken. Schitterende tonen welden zoet uit de harten 

van de tere Camelia’s omhoog. Het was de betoveren-

de Bloemenwals uit de Notenkrakersuite van compo-

nist P.I. Tsjaikovsky. Tussen de Camelia’s bloeiden 

daardoor plotseling overal krokussen, hyacinten, 

narcissen, viooltjes en sneeuwklokjes. De bomen 

hulden zich in feestelijk roze en witte bloesems. Ook 

vlogen er vlinders rond en verspreidde zich een 

zachte lentegeur. Tussen het publiek kon je een speld 

horen vallen. Men luisterde ademloos en keek vol 

bewondering naar het heerlijke schouwspel van 

bloemen en elven. Het was leuk bedacht en bijzonder 

kunstig gemaakt. Ieder elfje 

bewoog heel natuurlijk en allen 

waren gekleed in zachte 

bloemblaadjes van Camelia’s. 

De tien zusjes glimlachten 

gelukkig. ‘Geen wonder,’ dacht 

Dancey die genietend vooraan 

stond, ‘deze prachtige muziek 

maakt iedereen wel blij, zelfs 

als je geen elfje bent.’ 

DE RUIGE HOF 
 

Linda Theunissen, de Ruige Hof 
 

Vogelen bij de Ruige Hof en  

de Ruige Hof bij de bieb  
 

Om leuke vogels te spotten kunt u naar de excursies 

gaan die de natuurvereniging De Ruige Hof 

organiseert. Vogelexpert Fons Bongers leert u kijken 

en ook luisteren naar vogels. Volgende excursies zijn 

op 8 maart, 26 april en 7 juni. Kijk voor meer info op 

de website www.deruigehof.nl. Tijdens de afgelopen 

excursie van 25 januari zijn gezien: smient, krakeend, 

kuifeend, watersnip, holenduif, houtduif, buizerd, 

koperwiek, koolmees, meerkoet, fazant, halsband-

parkiet, kauw, roek en de houtsnip. Bij dit laatste 

beestje denk je meer aan een bos dan aan een 

winkelcentrum. Toch is er laatst in de Amsterdamse 

Poort zo’n houtsnip gevonden. De snip was helaas 

dood maar nog geheel intact. Waarschijnlijk ergens 

tegen aan gevlogen. Heel uitzonderlijk blijkt het 

trouwens niet te zijn, een houtsnip in de stad in deze 

tijd. Tijdens koude perioden zoekt de snip (en ook 

andere vogelsoorten) de stad op omdat het hier 

warmer is en er daarom meer voedsel te vinden is.  

 

Houtsnippen zijn schuwe dieren, die vaak alleen in 

de schemering en ’s nachts actief zijn. Overdag zijn ze 

vrijwel niet te zien door hun bruingestreepte camou-

flagepak. De houtsnip heeft een hele lange rechte 

snavel. De ogen zitten ver naar achteren, want de 

houtsnip is niet alleen een lekkernij voor mensen 

maar ook een lekker hapje voor roofvogels. Met zijn 

zicht van meer dan 360 graden kan hij makkelijk zijn 

vijanden in de gaten houden als hij met zijn kop naar 

beneden tussen de bladeren naar wormen zoekt. De 

baltsvlucht van de houtsnip is 

spectaculair: mannetjes 

vliegen in vleermuis- of 

uilachtige vlucht boven 

boomtoppen in schemering, 

ondertussen niezende en lage 

grommende geluiden 

makend. 

 

Vogels en andere dieren zullen ook te bewonderen 

zijn tijdens een presentatie die de bekende natuur-

fotograaf Martijn de Jonge zal geven op zaterdag 4 

april om 14.00 uur in de bibliotheek in Reigersbos. Er 

zullen o.a. fantastische beelden te zien zijn van de 

ijsvogels die bij de Ruige Hof gebroed hebben.  

http://www.deruigehof.nl/
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Op 4 maart om 15.00 uur verzorgt de Ruige Hof een 

leuke kinderactiviteit in de bibliotheek. Van 4 maart 

tot eind april is in er in de bibliotheek een tentoon-

stelling te zien zijn van prachtige foto’s van vogels en 

planten op de Ruige Hof en van onze activiteiten. 

Vogelexcursies op de zondagen 8 maart, 26 april en 7 

juni. Dan kijken we of de steenuil de nieuwe nestkast 

heeft gevonden. Start 9.00 uur in het natuurcentrum, 

de koffie staat klaar.  

Open dagen op zondag 15 maart, 12.00-15.00 uur. 

Buiten werken voor wie wil op natuurterrein 

Klarenbeek. 12.00-16.00 uur tentoonstelling over 

bomen (nog te zien tot 11 mei). 14.00 uur excursie 

over bomen. 14.00-16.00 uur Ruige Kids: Reciclarte, 

kunst maken uit afval olv Danièle Kanis, maar ook: 

speuren naar planten en dieren. En op 21 juni met 

om:12.00-16.00 uur tentoonstelling over muizen: wat 

is het verschil tussen echte-, woel- en spitsmuizen? En 

wat is het kleinste muisje van Nederland? 14.00-16.00 

uur: Ruige Kids zomerspecial. Kijk verder op de site. 

Buiten werken op zondag 9 april tussen 12.00-15.00 

uur. De Ruige Kids gaan gaten graven tussen 14.00-

16.00 uur. Waar bestaat de bodem van Klarenbeek 

eigenlijk uit? Veen, zand of klei? Kom lekker gaten 

maken! 

 

Natuurvereniging De Ruige Hof, Secretariaat en 

natuurcentrum Abcouderstraatweg 77, 1105 AA 

Amsterdam Zuid Oost, Tel: 0294 – 285 021    Mail:  

post@deruigehof.nl   Website: www.deruigehof.nl   

 
 

FOE  OOI  LEEUW 
 
Liesbeth Hendriksen, Rochdale 

 

De eerste woongroep voor Chinese oudere 

migranten in Amsterdam Zuidoost is onlangs 

geopend door burgemeester Cohen. Foe Ooi Leeuw 

betekent letterlijk: huis om in harmonie met elkaar te 

wonen. In het wooncomplex in Nieuw Kempering 

wonen in totaal 75 bewoners.  
Gemeenschappelijk doel 

Stichting Foe Ooi Leeuw is tien jaar geleden ontstaan 

op initiatief van Henny Liu, voorzitter van de Chinese 

ouderenvereniging Tung Lok. Het wooncentrum is 

het resultaat van een samenwerking tussen 8 partijen. 

Dat zijn de stichting Foe Ooi Leeuw (belangen van 

bewoners), Vereniging Tung Lok, stichting CABO 

(voor oudere migranten), woningstichting Rochdale, 

de Osiragroep, Delta Forte, Kunstenaars & Co en 

stadsdeel Amsterdam Zuidoost. Deze partners 

hebben elkaar gevonden door een gemeenschappelijk 

doel: de wensen van de bewoners.  
Thuisvoelen 

Chinese ouderen hebben andere woonwensen dan de 

gemiddelde Nederlander. Ze kregen naar binnen 

gerichte woningen met een zogenaamde Hotong 

“steeg” ertussen, waar het sociale leven plaatsvindt. 

De woning achter je, het eigenlijke leven zo veel 

mogelijk op ‘Hotong’. In het complex hangt Chinese 

kunst. De kunstenaars hanteerden bij de inrichting 

vier thema’s: alledaagse rituelen, dierbare herinne-

ringen, handwerk & ambachten en spel & interactie. 

Er ligt veel nadruk op de eetcultuur. In de gemeen-

schappelijke ruimte draagt het servies Chinese karak-

ters. Bij de bouw is er rekening mee gehouden dat de 

bewoners relatief klein zijn. Ook is gebouwd volgens 

de ‘Feng Shui’ leer, wat niet altijd eenvoudig was.  
Drie dialecten 

Het Chinese wooncomplex telt 54 

appartementen en heeft een 

ontmoetingsruimte. De bewoners 

kunnen er een praatje maken, 

samen koken en eten, mahjong 

spelen of karaoke en tai chi 

beoefenen. De dialecten die 

worden gesproken zijn Manda-

rijn, Kantonees en Hakka.Voor onderlinge commu-

nicatie kunnen de bewoners o.a. een beroep doen op 

de meertalige Erna Tjin, medewerkster van Osira 

Groep, die in het gebouw een zorgsteunpunt heeft.  
Feestelijke opening 

Een waaierdans, een optreden van een Chinees 

vrouwenkoor en vuurwerk maakten de 

opening tot een feest. Cohen sprak met lof 

over de gemeenschapszin en inzet van alle 

partijen. Daarna liet hij de Chinese draak een 

krop sla eten, wat geluk moet brengen. Henny 

Liu kreeg een lintje voor zijn inspanningen.  
Buurtbewoners welkom!  

In 2009 organiseert Foe Ooi Leeuw bijeenkomsten 

voor de buurt. U krijgt dan de gelegenheid om een 

kijkje te nemen in dit unieke woonconcept. 
Inschrijven 

De toewijzing gaat via een wachtlijst. 

Geïnteresseerden (ook uit Holendrecht) kunnen lid 

wordt van de vereniging Tong Lok. In eerste instantie 

worden alleen leden van Chinese afkomst en lid van 

de vereniging toegewezen. Informatie over de 

inschrijving kan ingewonnen worden bij Rochdale, 

vestiging Zuidoost. Mevrouw E. Hendriksen, 

manager woonzaken, Bijlmerdreef 1169, 1103 TT 

Amsterdam, 020 – 569 4001, lhendriksen@rochdale.nl 
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Het wordt weer groen in 

onze woonomgeving..... 
 

Door Anne Stijkel 

Ja, de lente komt er 

aan! Op dit moment 

wordt overal 

gesnoeid. Om te 

kunnen groeien 

moet regelmatig 

gesnoeid worden. 

Dat is beter voor de 

planten en de 

bomen. De vraag is natuurlijk hoe ver je daar mee 

moet gaan. Niet iedereen denkt daar hetzelfde over. 

En ook zijn er soms andere redenen waarom er 

gesnoeid, zeg maar gerust gekapt, wordt. De pijn van 

het verdwenen Bijlmerpark is bij velen nog niet uit het 

geheugen. Het Sportpark dat er voor in de plaats 

komt zal hopelijk een pleister op de wond zijn, maar 

op dit moment overheerst nog het gevoel van troos-

teloosheid. Iedereen weet ook nog hoe in Holendrecht 

om beurten de hoven 'op de schop' gingen. Met name 

het verlies van struiken heeft het beeld van de wijk 

aardig veranderd. Voor sommigen gezien als een 

opknapbeurt, voor anderen een blijvend verlies van 

dat mooie weelderige groene. Smaken verschillen... 

 

Waar de smaken minder over lijken te verschillen is 

of het Groen in Gaasperdam en daarmee ook rust, 

gezonde lucht en sociale functies plaats moeten 

maken voor 5000 woningen. Iedereen weet dat die 

bedreiging in de lucht hangt. Met name ook het tegen 

Holendrecht gelegen Centraal Park met al haar groen-

sociale functies (Brinkie, nutstuinen, Riethoek, 

Scouting, Adidasplein en Schooltuinen) dreigt het te 

moeten ontgelden. Gelukkig komen veel mensen in 

beweging voor hun wijk waar ze met zo veel plezier 

wonen. Hoe kan het groene en sociale behouden 

blijven, zodat het fijn wonen blijft in Gaasperdam? Op 

28 januari jl. was er in Buurthuis Gein weer een debat 

hierover tussen bewoners en de politiek. Dat soort 

avonden zullen er de komende maanden veel meer 

nog komen, want  de politieke besluitvorming is dit 

komende half jaar gepland. Hou de aankondigingen 

in Echo en Stadsblad in de gaten! 

 

Natuurlijk blijft er een vraag naar woningen, en 

natuurlijk moet ook Amsterdam, en ook Zuidoost, 

daarin een aandeel nemen. Iedere weldenkende 

Holendrechter zal het hier mee eens zijn. Je gunt een 

ander ook een huis in deze fijne wijk. Maar de vraag 

is hoe ver je daar in moet gaan. De kwaliteit van de 

leefomgeving dient het uitgangspunt te zijn. We zitten 

niet te wachten op nieuwe probleemwijken, zeker niet 

in Zuidoost, en ook niet in Gaasperdam! Dan zouden 

we de problemen alleen maar verplaatsen... Dus zul-

len we buiten de bestaande denkkaders onze oplos-

singen moeten zoeken. Amstel III heeft zo'n 40.000 m2 

kantoorruimte leeg staan + parkeerruimte (ruwweg 

goed voor 4000 woningen, zoals een van de bewoners 

in januari tijdens het debat heel concreet en terecht 

opmerkte!). Dooodzonde! Het lijkt er niet op dat de 

vraag naar kantoorruimte de komende jaren ineens 

gaat toenemen. Tegelijkertijd hebben de bezitters van 

die kantoren geen enkele prikkel om kantoorruimte 

om te bouwen naar woonruimte (leegstand levert 

meer op). En ook het Stadsdeel heeft hier geen belang 

bij, want die wordt niet rijk van grond die nu groen is 

(en dus geld aan onderhoud kost). Die wordt rijk van 

verpachte grond voor nieuwe woningen! En de 

bewoners, hebben die nu het nakijken? Gelukkig niet 

bij voorbaat, want er zit veel creativiteit in de wijk. 

Deze tijd vraagt om participatie, en daaraan is bij de 

bewoners van Zuidoost gelukkig geen gebrek: samen 

moeten we er iets moois van kunnen maken! 

 

Met prikkels 'van buiten af' kan er creatief nagedacht 

worden over 'duurzaam ombouwen'. Daarbij gaat het 

niet alleen om creatieve architectuur, maar ook om het 

herwaarderen van groen en het financieel prikkelen 

van de projectontwikkelaars zodat zij er wel belang bij 

hebben om de kantoor ruimte om te bouwen. Een echt 

eigentijdse complexe opgave, uiteraard samen met 

huidige en toekomstige gebruikers. Zuidoost opnieuw 

als Proeftuin voor Nederland, maar dan goed! Dit 

'duurzaam ombouwen' is een zaak die boven het 

hoofd groeit van het Stadsdeelbestuur Zuidoost, want 

de belangen van een groene long als de Gaasperplas is 

er voor het hele gebied. Op een voorbeeld van kwali-

tatief goede leefomgeving waar mensen van alle 

culturen vreedzaam samenleven zit Amsterdam best 

wel te wachten. De Centrale Stad zal hier ook een rol 

in moeten en willen spelen, en ook de landelijke 

overheid. 'Gaasperdam Groen!' gaat op verkenning 

uit. U hoort er meer over! Hou de website in de gaten 

(www.gaasperdamgroen.nl). Voorlopig is het zaak 

met volle teugen te genieten van het ontluikende 

groen in onze wijk. Ja, we kunnen er weer op uit! 

 
Anne Stijkel is voorzitter van de Wmo-Adviesraad Amsterdam 

Zuidoost, (www.zuidoost.wmo-adviesraadamsterdam.nl) 

Schaatsen in het Centraal Park 
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 BUURTREGISSEUR 
 

Zoals voor elk nummer van onze buurtkrant 

hebben we ook deze keer de buurtregisseur 

gevraagd om een bericht van de kant van de politie.  

 

“Beste Marc, 

We zijn weer aan het sleutelen aan een lente nummer van 

de Holendrechter. Ook heb ik gehoord dat je m.i.v. 1 maart 

niet meer aan posthuis Reigersbos bent verbonden en dat er 

een nieuwe wijkagent voor jou in de plaats komt. Dit is 

misschien een mooie gelegenheid om van de bewoners van 

Holendrecht afscheid te nemen en/of om je plaatsvervanger 

te introduceren. Als dat wilt doen dan graag voor 14 

februari. Met vriendelijke groet, Theo Arts.” 

 

We kregen het volgende antwoord: 

“Beste Hr Arts, 

Goed nieuws verspreid zich snel haha! nee het klopt, met 

ingang van 1 maart zal ik niet meer werkzaam zijn bij de 

politie Amsterdam/Amstelland. Er is nog geen nieuwe 

buurt regisseur aangesteld. Dit zal zo spoedig mogelijk 

gerealiseerd worden. Tot die tijd kunt u contact op nemen 

met Hans Ackermans en Berno Knoops, welke mijn taken 

waarnemen. Ik wil u en mede betrokkenen bedanken voor de 

prettige samenwerking, zo ook de inwoners welke 

woonachting zijn in een levendige maar mooie wijk! 

Indien u nog vragen heeft kunt u mij bereiken tot 01 maart 

op het bekende nummer. 

Met vriendelijke groet, 

Marc Schaap.” 

 

De redactie vraagt zich 

af of het vertrek van de 

heer Schaap goed nieuws is voor hemzelf, of voor de 

inwoners van Holendrecht. We kunnen als redactie 

niet oordelen over zijn inspanningen voor de buurt, 

maar we hebben zeker heel weinig respons gekregen 

op onze regelmatige verzoeken om een artikeltje over 

de ins en outs van het werk van de buurtregisseur. 

We hopen dan ook dat zijn opvolger meer waarde zal 

hechten aan het informeren van de bewoners. En dat 

hij of zij ons op de 

hoogte gaat 

houden van waar 

de buurtregisseur 

in onze buurt mee 

bezig is. En ook 

van wat hij of zij 

al dan niet heeft 

bereikt.  

SCHOONMAKEN 
 
Kim Oostveen 

 

Samen houden we Zuidoost schoon 
 

Vervuiling van de openbare ruimte is een van de 

grootste ergernissen van bewoners in Zuidoost. Men 

ziet dat de medewerkers van het Milieutechnisch 

Bedrijf de openbare ruimte schoonmaken. Maar zodra 

de openbare ruimte is schoongemaakt, is het binnen 

de kortste keren weer vervuild. Asociaal gedrag en 

onwetendheid spelen hierbij veelal een rol. 

 

In de praktijk blijkt de vervuiling vaak samen te 

hangen met andere problemen zoals verloedering en 

gevoel van onveiligheid. De roep vanuit bewoners om 

naast schoonmaken en toezicht houden op correct 

gedrag (handhaven) ook preventief op te treden, 

wordt alsmaar groter. Stadsdeel Zuidoost heeft 

daarom een plan van aanpak opgesteld waarin 

voorlichtings- en bewustwordingsprojecten zijn 

opgenomen. Die hebben als doel om bewoners 

bewust te maken van hun eigen verantwoordelijkheid 

voor een schone openbare ruimte en verkeerd aan-

biedgedrag van huisvuil door bewoners tegen te gaan. 

We kunnen het echter niet alleen en hebben uw hulp 

nodig. We zijn op zoek naar aanvullende, creatieve 

oplossingen waarbij het niet alleen gaat om het 

schoonmaken, maar ook om de gezelligheid en 

onderlinge betrokkenheid in uw buurt te versterken! 

 

Op zaterdag 14 maart a.s. gaat de ‘Zuidoost Schoon, 

heel gewoon!’ actie van start met een manifestatie op 

het Anton de Komplein van 12.00 tot 15.00 uur. In de 

week daarna, van maandag 16 maart t/m zaterdag 21 

maart kunnen bewoners met elkaar hun eigen straatje 

of buurtje schoonmaken, met ondersteuning van het 

stadsdeel. Naast schoon en heel, is de onderlinge 

betrokkenheid en gezelligheid heel belangrijk. 

 

Wilt u samen met uw medebewoners uw straatje 

schoonmaken in de week van 16 maart? 

Heeft u een idee voor een schoon Zuidoost?  

Kom naar de manifestatie van ‘Zuidoost Schoon, heel 

gewoon!’ op zaterdagmiddag 14 maart. Daar kunt u 

uw idee verder bespreken en vormgeven.  

U kunt ook contact opnemen met de Wijkcoördinator 

van Gaasperdam: Kim Oostveen. Dit kan via 

telefoonnummer 020 -  252 5000 of via email 

k.oostveen@zuidoost.amsterdam.nl.  
Winter in het Centraal Park 
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Korte berichten
 

  

Handige Telefoonnummers
 

Politiebureau Remmerdenplein 

Niet-spoedeisende zaken: 

 0900 - 8844 

Alarmnummer 112 

 

Informatie Stadsdeel 020 - 2525000 

 

Meldpunt Zorg en Overlast 

   020 - 2525555 

 

Meldpunt Openbare Ruimte  

en Milieupolitie  020 - 2525222 

 

Afvalpunt (gratis) 0800-6650566 

 

MAAZO, H.Kenswil 020 - 3140710 

 

Sociaal Raadslieden (MaDi) 

Inloopspreekuur 9.00 - 11.00 

behalve woensdag;  Kempering 100 

Tel.advies: 13-14 uur 020 - 3141618 

 

Ouderenconciërge 

maandag en donderdag van 9 – 12 uur 

Holendrechtplein 37 020 - 6974582 

 

Formulierenbrigade 

De Formulierenbrigade bekijkt samen met 

u waar u recht op heeft, en helpt bij het 

invullen van formulieren. Bel voor een 

afspraak:  020 – 3141030. 

Kunt u niet zelf komen, dan komt de 

formulierenbrigade bij u thuis. 

 

 

Horeca overlast   020 – 4214567 

 

Defecte straatverlichting 

Dynamicon 020 – 5972626 

 

Storingen 

Water  0800 - 1525 

Kabel  0900 - 1580 

Gas en elektra  0800 - 9009 

Colofon 
 

Oplage  4750 

Verspreiding in geheel Holendrecht, 

7e jaargang. Verschijnt vier keer per jaar 
 

Redactie 

Th. Arts, E. Magnee-Meijer, 

R. Kooistra de Jong, J. Rijnders-Krop 
 

Fotografie R. Swart 

Vormgeving R. Kooistra de Jong 
 

Deze keer met bijdragen van: 

Anne Stijkel, Dancey, Danièle Kanis, 

Bowlsvereniging, Klaverjasvereniging,  

Stadsdeel Zuidoost, Brinkie, Holdie, 

Toon Borst, MaDi, De Ruige Hof, 

BVHN, Streetcornerwork, Rochdale 
 

Drukwerk Drukkerij Schilperoord 
 

Redactieadres 

Buurtkrant De Holendrechter 

Mijehof 323, 1106 HJ Amsterdam zo 

Tel: 020 6961546 

E-mail holendrechter@yahoo.com 
 

De volgende Holendrechter verschijnt 

half juni. Inzendtermijn voor het 

volgende nummer: 15 mei 2009. 
 

Kopij maximaal 300 woorden. 

De redactie behoudt zich het recht voor 

om ingezonden stukken in te korten of 

(z)onder opgaaf van redenen plaatsing 

te weigeren. Plaatsing van ingezonden 

artikelen wil niet altijd zeggen dat de 

redactie het met de inhoud of strekking 

eens is. Anonieme inzendingen worden 

niet geplaatst. 
 

De Holendrechter komt tot stand met 

financiële steun van Stadsdeel Zuidoost. 

Beste mensen, 

Graag wil ik iets zeggen over het opheffen van de stichting Maazo. Ik wist dat 

ze minder subsidie zouden krijgen maar het plotseling opheffen komt bij mij 

over als een zeer onaangename verrassing. Persoonlijk heb ik de inzet, de 

motivatie, de continuiteit en de werkzaamheden van de medewerkers van deze 

organisatie altijd gewaardeerd. Dankzij hun medewerking heb ik andere 

actieve bewoners leren kennen. Voor mijn RECICLARTE project, heb 

ik hulp gekregen. De wergroep Gaasperdam Groen heeft ook Maazo als 

podium. Wat moeten wij zonder een goed functionerend opbouwwerk?  

Met vriendelijke groeten 

Danièle Kanis 

 

Parken en bomen  

Er moeten bomen gekapt worden in het Gaasperpark. Zoals op de digitale 

buurtkrant voor Nellestein (www.nellesteiner.nl) te lezen is, zijn hierover 

vragen gesteld door bewoners, ook uit Holendrecht. Op 8 januari is er in 

buurthuis Gein een voorlichtende bijeenkomst gehouden door het Groengebied 

Amstelland. Op 7 februari heeft het bedrijf, dat de plannen voor het 

Groengebied maakte, een rondleiding door het park verzorgd. Aan ruim 30 

belangstellenden zijn tijdens een druilerige en koude wandeling de noodzaak 

van het kappen en de gemaakte keuzes uitgelegd. Het is echter niet gelukt, 

iedereen te overtuigen. We hebben al de kaalslag in het Bijlmerpark gehad, 

daar komen veel minder bomen terug dan er gestaan hebben. Daarna de 

verregaande plannen voor ons eigen Centraal Park. En dan nu weer de kans 

dat in het Gaasperpark van alles gekapt gaat worden. Gaasperdam ligt 

ingeklemd tussen allerlei snelwegen: in het oosten de A1, in het westen de A2 

en in het noorden de A9.  In het zuiden is er gelukkig nog de Gaasperzoom en 

recreatiegebied De Hoge Dijk. Maar met al die snelwegen ligt onze wijk erg 

ongunstig wat betreft de uitstoot van fijnstof en uitlaatgassen door alle 

snelverkeer. Hoe meer groen, hoe liever, zou ik dus zeggen, elke boom neemt 

CO2 op en heeft dus een toegevoegde waarde voor onze leefomgeving. 

Ria Kooistra 


